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Protokoll fört vid PRO Sofias årsmöte tisdagen den 14 mars 2023
Lokal Borgmästargatan 11, n.b.

1. Årsmötets öppnande – parentation
PRO Sofias ordförande Berith Granath hälsade medlemmarna välkomna och öppnade
mötet. Därefter följde en tyst minut för de medlemmar som avlidit under 2022

2. Fastställande av dagordning (bil. 1)
Dagordningen godkändes.

3. Mötets behöriga utlysande och fastställande av röstlängd (bil. 2)
Utlysandet av mötet godkändes. Röstlängden fastställdes till 44 närvarande medlemmar.

4. Rapporter från styrelsen
Föreningens ordförande påminde närvarande medlemmar om vårens kommande
medlemsmöten och om pågående inomhus- och utomhusaktiviteter och hälsade alla
välkomna till dessa.  

5.Val av mötesfunktionärer  a
a)Ordförande för mötet  Gunilla Skoglund valdes.  
b)Sekreterare för mötet  Karin Bergman valdes.  
c)Två protokolljusterare tillika rösträknare  Britt Brismo och Rune Gustafsson valdes.

6. Föredragning och fastställande av verksamhetsberättelse och resultat- och
balansräkning för 2022(bil.3)
a)Verksamhetsberättelse  - mötesordförande  Gunilla Skoglund föredrog
verksamhetsberättelsen.  
b)Resultat- och balansräkning  - kassör Anne-Christine Viljanen föredrog den ekonomiska
rapporten.
 Båda godkändes av mötet och lades till handlingarna. 
c) Revisionsberättelse - revisor Viking Lindberg föredrog revisionsberättelsen i vilken
revisorerna föreslog att styrelsens ledamöter beviljas ansvarsfrihet för räkenskapsåret 2022
(revisionsberättelsen ingår i dokumentet ovan, bil. 3)

7. Beviljande av ansvarsfrihet för styrelsen för 2022
Ansvarsfrihet för styrelsen beviljades av årsmötet.

8. Val av styrelse – valberedningens förslag (bil. 4)
 Valberedningen har bestått av Gun Gustafsson sammankallande och Kennet Åberg.  Gun
Gustafsson presenterade valberedningens förslag.   



a) Antal ledamöter i PRO Sofias styrelse
Valberedningen föreslog sju ordinarie ledamöter och två ersättare. Årsmötet beslöt i enlighet
med valberedningens förslag.  
b) Val av ordinarie ledamöter på 2 år
Valberedningen inledde med att informera årsmötet om att fyra ledamöter kvarstår på ett år
vardera: Berith Granath (ordförande), Anne-Christine Viljanden (kassör), Birgit Skoglund och
Gun Sandquist.
Valberedningen föreslog omval av tre ordinarie ledamöter på två år vardera: Karin Bergman,
Christer Larsson och Gunnar Ljungqvist. Årsmötet beslöt i enlighet med valberedningens
förslag.  Årsmötet beslöt även att  Karin Bergman valdes till sekreterare, Gunnar Ljungqvist till
Web-ansvarig och Christer Larsson till studieorganisatör på två år vardera.  
c) Val av ersättare  omvaldes Stefan Askenborg och Kristina Moore. 

9. Val av revisorer och revisorssuppleant 
Årsmötet beslöt i enlighet med valberedningens förslag: Viking  Lindberg omvaldes som
ordinarie revisor på två år.  Susanne Rosdal nyvaldes som ordinarie revisor på två år och 
Jan-Erik Vigren nyvaldes som revisorssuppleant på två år.  

10. Funktionärer med särskilda uppdrag 2022- informationspunkt
Mötesordförande informerade årsmötet om vilka funktionärer som innehaft berörda uppdrag.
 a) Kulturansvariga: Gunilla Fransson, Christina Rogala, Siw Warstedt 
b) Trafikombud: Gunilla Skoglund 
c) Katarina-Sofia Väntjänst: Karin Bergman, Birgit Skoglund 
d) Årlig prisundersökning: Pia Axell, Solveig Svanbom , Christina Spolen
e) Kaffe värdar: Barbro Askenborg, Sirkka Nissfolk 
f) Mötesvärdar: Rune Gustafsson, Bo Mellbin, Kennet Åberg
  Det ligger på styrelsen att tillfråga funktionärer och vid behov rekrytera nya.

 11. Val av valberedning
Gun Gustafsson och Kennet Åberg står fortsatt till förfogande och valdes av årsmötet till
valberedningen.   Årsmötet nyvalde Christina Rogala till valberedningen som nu har tre
ledamöter.

12. Avslutning 
Mötesordförande Gunilla Skoglund avslutade årsmötet.

 PRO Sofias ordförande Berith Granath avtackade ordförande och sekreterare  för bra
genomfört årsmöte och medlemmarna för visat intresse. 
 

Vid protokollet:

 Karin Bergman Gunilla Skoglund
Mötessekreterare Mötesordförande 



 Justerare:
Britt Brismo.                           Rune Gustafsson

Efter årsmötet serverades fika och Inger Johansson från Sjöstadsföreningen berättade om
Sjöstadens utveckling


